

中一自行分配學位申請程序修訂安排 Revised arrangements on application for Secondary One Discretionary Places

因應新型冠狀病毒疫情的發展，教育局宣佈全港學校延遲復課，而且不早於 4 月 20 日復課。為保障所有相關人士，包括申請人、家長及學校員工的安全，經慎重考慮後，本校中一自行分配學位申請程序將作以下修訂：

In consideration of the development of the novel coronavirus epidemic, the Education Bureau (EDB) announced that school resumption will be further postponed to 20 April the earliest. In order to ensure the safety of all stakeholders including the applicants, parents and school staff, arrangements on the application for Secondary One Discretionary Places are revised as follows:

(1) 取消中一自行分配學位面試

(1) Cancellation of the Secondary One Discretionary Places Interview

原定於二零二零年三月二十一日舉行的面試將會取消，本校將不會再安排中一自行分配學位面試。

The scheduled interview on 21 March 2020 will be cancelled. No Secondary One Discretionary Places Interview will be arranged.

(2) 修訂收生準則及比重

(2) Amendment of admission criteria and weighting

	收生準則 Admission criteria	原定之比重 Original weighting	經修訂後之比重 New weighting
1	學業表現 Academic achievements a. 教育局之學生成績次第 EDB rank order of students' academic results b. 小五及小六學生校內成績 Students' P5 and P6 academic results	25% 25%	40% 40%
2	活動、服務、獎項及操行表現 Performance in extra-curricular activities, services, awards and conduct	20%	20%
3	面試 Interview	30%	--
4	操行 Conduct	Grade B or above 乙級或以上	Grade B or above 乙級或以上

(3) 延遲通知自行分配學位正取學生名單

(3) Delayed notification on the allocation results

鑑於全港學校延遲復課，教育局宣佈通知正取學生家長其子女已獲納入本校「自行分配學位正取學生名單」內之日期，由二零二零年三月三十一日延後至二零二零年四月七日，獲本校取錄之正取學生家長將於二零二零年四月七日收到信函及電話通知。

In view of the impact of deferral of class resumption, EDB announced that the date for the school to notify parents of their children's inclusion in the schools' Successful Lists for Discretionary Places is extended from 31 March 2020 to 7 April 2020. Parents of all successful discretionary place applicants will receive notifications by letter and phone on 7 April 2020.

請留意學校網頁最新資訊。

Please pay attention to the latest information on the school website.